

1,208 dipindah banjir 5 negeri makin buruk

350 keluarga ditempatkan di 13 pusat pemindahan sementara

Oleh Haika Khazi, Ahmad Rabiul Zulfitri dan Syaherah Mustafa
bhnews@bh.com.my

Kuala Lumpur: Seramai 1,208 orang daripada 350 keluarga dipindahkan ke 13 pusat pemindahan sementara (PPS) akibat banjir yang semakin buruk di Selangor, Johor, Perak, Pulau Pinang dan Negeri Sembilan.

Portal bencana alam, Agensi Pengurusan Bencana Negara (NADMA) melaporkan setakat jam 4 petang semalam, mangsa banjir paling ramai ialah di Selangor membabitkan 740 orang daripada 234 keluarga di Kuala Selangor yang dipindahkan ke empat PPS.

Daripada jumlah berkenaan, seramai 533 ditempatkan di PPS Sekolah Kebangsaan (SK) Parit Mahang; 89 dipindahkan ke Dewan MDSK Desa Coalfield; SK Jalan Setia Batang Berjuntai (46) dan Sekolah Rendah Kebangsaan (SRK) Ijok (72).

Di Perak, seramai 200 mangsa daripada 44 keluarga ditempatkan di dua PPS, masing-masing di Ke-

rian dan Hilir Perak, manakala di Seberang Prai, Pulau Pinang pula jumlah mangsa banjir dipindahkan ke tiga PPS di daerah berkenaan ialah 94 orang daripada 25 keluarga.

Dua kawasan dilanda banjir di daerah Hilir Perak adalah di Kampung Batu 7 dan Lorong Mesra Batu 7 1/2 di Teluk Intan. Di daerah Kerian, mangsa banjir ditempatkan di PPS SK Changkat Lobak, Selama.

Di Johor, seramai 105 mangsa daripada 24 keluarga dipindahkan ke dua PPS, masing-masing di Batu Pahat dan Pontian.

Pengerusi Jawatankuasa Kerajaan Tempatan, Kesejahteraan Bandar dan Alam Sekitar negeri, Tan Chen Choon, berkata 18 keluarga membabitkan 75 mangsa terjejas selepas lima kampung sekitar daerah ini dinaiki air petang semalam. Lima kampung berkenaan ialah Melayu Raya, Paya Embun, Maju Jaya, Sepakat Jaya dan Pak Khalid.

Semua mangsa ditempatkan di Pusat Pemindahan Sekolah Kebangsaan (SK) Melayu Raya yang dibuka pada jam 6.45 petang kelmarin.

Chen Choon berkata, pelbagai agensi terbabit dalam menguruskan semua mangsa banjir antaranya Pejabat Daerah, Angkatan Pertahanan Awam Malaysia (APM), polis, Jabatan Meteorologi, Jabatan Kebajikan Masyarakat, Jabatan Pengairan dan Saliran



Anggota polis mengawal laluan trafik di Jalan Sungai Gadut-Rantau berhampiran Kampung Solok Rantau, Seremban selepas dinaiki air, semalam. (Foto ihsan PDRM)

serta banyak lagi.

Sementara itu di Jelebu, Negeri Sembilan seramai 69 mangsa daripada 23 keluarga ditempatkan di dua PPS.

NADMA juga mengesahkan bahawa Jalan Bagan Serai di Kerian menuju ke Alor Pongsu dan Selama ditutup kepada semua kenderaan akibat banjir.

Sementara itu, penduduk di Kelantan dan Terengganu mula

18 keluarga membabitkan 75 mangsa terjejas selepas lima kampung sekitar daerah ini dinaiki air petang semalam.

Tan Chen Choon, Pengerusi Jawatankuasa Kerajaan Tempatan, Kesejahteraan Bandar dan Alam Sekitar negeri Johor

membuat persediaan bagi menghadapi musim tengkujuh susulan bermulanya musim monsun timur laut.

Di Rantau Panjang, lebih 50 keluarga di Kampung Jejawi, di sini, mula membuat persiapan banjir kerana penempatan mereka adalah kawasan rendah yang selalunya paling awal ditenggelami air.

Kebanyakan penduduk mengambil inisiatif menyimpan perabot, membersihkan perahu dan bot, mengalihkan ternakan ke tempat selamat selain ada daripada mereka yang membina rumah lebih tinggi.

Penduduk, Mohd Noor Jusoh, 68, mengakui sudah bersiap sedia menghadapi banjir dengan mengadakan gotong-royong bersama keluarga kerana khuatir banjir melanda dengan tiba-tiba.

Katanya, dia sudah biasa dengan bencana banjir kerana boleh dikatakan setiap tahun tidak kira banjir kecil atau besar kediamannya akan dinaiki air terutama pada musim tengkujuh iaitu No-

vember dan Disember.

Di Marang, Terengganu pula, kalangan pengusaha chalet di Pulau Kapas giat menjalankan persiapan bagi menghadapi musim tengkujuh yang dijangka bermula awal November ini.

Seramai 20 pengusaha chalet di pulau berkenaan giat membina benteng pasir pemecah ombak di hadapan chalet masing-masing sejak seminggu lalu.

Difahamkan dua daripada 20 chalet di pulau itu selain semua chalet di Pulau Gemla sudah menutup operasi buat sementara berikutan cuaca yang tidak menentu.

Mohamad Nor Amirudin Yahya, 30, berkata dia dan rakan sekernya membina benteng pasir di hadapan chalet bagi memastikan ombak tidak merosakkan premis dan pelbagai kemudahan yang terdapat di sekitar kawasan itu.

"Kami mungkin hanya berada di pulau itu hingga akhir Oktober ini. Oleh itu persiapan perlu dijalankan segera sebelum meninggalkan pulau," katanya.